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Is een periodiek dat maandelijks één of meerdere malen zowel online als
in geprinte versie verschijnt. Het is totaal onafhankelijk en onderscheidt
zich van andere tijdschriften wegens het dieper ingaan op het
“maatschappelijke”.  De belangen van de burger staan aan de top,
zonder politieke of andere inmenging waardoor onderwerpen
behandeld kunnen worden die elders onvoldoende of helemaal niet aan
bod komen, we bestrijden de corruptie, de incompetentie en het
machtsmisbruik.  Lezers kunnen reageren via de postbus of via e-mail.
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Zoals verwacht : Bart De Wever
kandidaat burgemeester in Antwerpen.

Antwerpen 21 april  2012

EVER

De perschaos van het stelletje ongeregeld was weer compleet, ze lopen mekaar letterlijk omver, dermate
dat er zelfs een camera tegen de grond smakte.

Liesbeth Homans moet
over de rol van de SVK’s
nog heel wat bijleren.

Pers en politiek.
Als moderator voor het
stadscongres van de N-VA
werd gekozen voor  ex VTM
journalist Marc Geenen,  je
weet wel, de journalist die
Bisschop Vangheluwe
interviewde.  Maar Geenen
maakte  duidelijk, dat hij
ondertussen zijn kap over de
journalistenhaag gooide en
voluit gaat voor N-VA
projecten. Het rijtje
journalisten dat ondertussen
voor de politiek koos, is
ondertussen wel erg lang
geworden. De overtuiging
van Morsum Magnificat  dat
de -klassieke- pers en de

politiek één pot nat is, zal
niemand meer kunnen
ontkennen. Morsum
Magnificat houdt niet van
de stijl van VTM-ers, ze
lopen naast hun schoenen
en dat is aan de stijl van
Marc Geenen dan ook goed
te zien. Geenen stelde een
reeks onderwerpen voor
omtrent welvaart,
mobiliteit, veiligheid en een
sterk, warm Antwerpen die
door acht N-VA’ers werden
uiteengezet.

Fons Duchateau.
Antwerps N-VA-voorzitter,
Fons Duchateau, kreeg als

eerste het woord en stond
even stil bij de situatie van
de Antwerpse N-VA. Sedert
de gemeenteraadsverkie-
zingen van 2006 zette de
partij in Antwerpen een
grote stap vooruit, vandaag
heeft de N-VA Antwerpen
tweeduizend leden en
beschikt men over een
sterk uitgebouwde en
professionele
organisatiestructuur met
naast het koepelbestuur
van de stad Antwerpen in

meer p. 2

Wie een beetje logisch kon redeneren wist dat de geheimdoenerij van
Bart De Wever rond zijn kandidatuur voor de Antwerpse
burgemeesterssjerp niet nodig was geweest, De Wever had
gewoonweg geen andere keuze. Opvallend is de vermageringskuur die
niet alleen Bart De Wever zelf heeft ondergaan, maar ook Ludo Van
Campenhout -ex Open Vld-  en Rob Van De Velde -voormalig LDD
Kamerlid- hebben vele kilo’s verloren, de letters  “VA” lijken bijna de
afkorting te zijn van “Vermageren Antwerpen“. Dat er rond Pol Van
Den Driessche ook iets in de lucht hing, was door diens afwezigheid te
Antwerpen al duidelijk.
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van p. 1

foto EVER

elk van de 9
districten
een sterk en

dynamisch bestuur. Met
meer dan 2000 leden
in Antwerpen kan
N-VA ook beroep
doen op een grote
groep militanten,
een belangrijk wapen
tegen 14 oktober.
Het congres van
vandaag betekent
een voorlopig
eindpunt van het
werk aan de
programmateksten
waaraan méér dan
één jaar werd
gewerkt en die
vandaag, na veel
discussie,
aanpassing,
herziening en opnieuw
discussie, klaar zijn en die in
de voormiddag punt voor
punt werden goedgekeurd
door de leden.  Het was al
de derde keer dat
Antwerpse N-VA leden hun
zegje mochten doen over de
programmateksten, iets
wat, volgens Duchateau, bij
andere partijen niet het
geval is en waarop het N-VA
bestuur trots is. Op
zaterdag 26 mei wordt ook
door de leden beslist over
de samenstelling van de
verkiezingslijsten voor de
provincieraad, de Antwerpse
gemeenteraad en de
districtsraad.

Koen Kennis.
Het was congresvoorzitter
Koen Kennis die de
congresgangers uitlegde
waarom in Antwerpen
veranderingen nodig
zijn en welke
klemtonen de partij
wil leggen. Ondanks
dat Antwerpen,
dankzij
verschillende
projecten, terug op
de kaart staat, zijn
volgens Kennis de
problemen niet
opgelost, het loopt
in Antwerpen op
sommige vlakken
nog steeds faliekant
fout zoals met de
veiligheid in wijken
zoals het Kiel,
Hoboken, Deurne
Noord, Antwerpen Noord
waar de situatie dreigt te
ontsporen. Ook het
stilstaand verkeer in, rond
en naar Antwerpen, de
dreigende verloedering in
bepaalde buurten en de

erbarmelijke
leefomstandigheden van
sommige Antwerpenaren
blijven een probleem. Dan is

er nog de toenemende
vervuiling van het
straatbeeld, allen
items die veel beter
kunnen. Ook de
verregaande
bemoeizucht van het
huidige Antwerpse
stadbestuur is N-VA
een doorn in het
oog. De stad beslist
momenteel over
bijvoorbeeld de
school waar kinderen
les moeten volgen,
naar welke crèche
een kind wordt
gebracht enz. Het
idee van de
Antwerpenaar dat
het "Schoon Verdiep"
beter over hun leven
kan beslissen dan zijzelf
moet verdwijnen en de
Antwerpenaar moet weer

zelf het heft in handen
nemen, iets waarvoor N-VA
wil zorgen. Er zijn 4 grote
thema's ; welvaart,
gemeenschapsvorming,
mobiliteit en veiligheid.

Welvaart.
Over dit item werd
gesproken door sinds 2010

N-VA Kamerlid
Zuhal Demir en
Antwerps schepen
van
stadontwikkeling,
sport en diamant
Ludo Van
Campenhout. Deze
laatste is van
mening dat het
stadsontwikkelings-
beleid, dat
momenteel focust
op de binnenstad
en grote projecten,
bijgestuurd moet
worden in die zin
dat er gefocust
moet worden op de

dubbele identiteit
van Antwerpen als
wereldstad maar ook als

stad met districten, buurten
en wijken met een eigen
identiteit waar bewoners

zich goed voelen.
Zumal Demir vindt
goed onderwijs van
belang omdat, om
mensen aan het
werk te krijgen, wat
automatisch welvaart
inhoudt, goed
onderwijs
noodzakelijk is.
Spijtig genoeg kampt
de stad Antwerpen
op dat vlak met een
capaciteitstekort
waar volgens Demir
aan gewerkt moet
worden.  Dit kan
door scholen bij te

bouwen maar ook
door leegstaande gebouwen
die daarvoor geschikt zijn,
te gebruiken. Bovendien is
er, gezien de multiculturele
samenstelling van de
inwoners, een
taalachterstand waar, door

extra bijlessen, verandering
in kan komen.

Mobiliteit.
Knelpunt mobiliteit en wat
daaraan te doen, werd
toegelicht door
congresvoorzitter Koen
Kennis en door
districtsraadslid van de
districtraad Berchem, Ilse
Jacques. Koen Kennis ziet de
oplossing in het verder
werken aan de "missing
links" in de snelwegen die
Antwerpen omringen. Het
grote risico dat momenteel
bestaat is dat Antwerpen in
de toekomst stilvalt wegens
een "verkeersinfarct" wat de
facto betekent dat ook
Vlaanderen stilvalt hetgeen
nefaste gevolgen heeft voor
de Vlaamse economie. Ook

de binnenstad slibt
dicht, aldus Ilse
Jacques, het
versmallen van de
toegangswegen,
zoals het huidige
stadbestuur doet,
heeft geen zin omdat
het aantal auto's
daardoor niet
vermindert, alleen de
files nemen toe. Eén
van de punten die
N-VA voorstelt is het
creëren van een z.g.
“groene golf”
waardoor een vlot
verkeer tot stand
komt, aangenaam
voor elke deelnemer

aan het verkeer.  Ook
parkeren blijkt een steeds
groter probleem te worden
in Antwerpen, temeer omdat
bij elke heraanleg van een
straat er, in meer of mindere
mate, parkeerplaatsen
verdwijnen. N-VA pleit voor
betaalbare buurtparkings
alleen voor bewoners en het
normale betalend parkeren
voor bezoekers, toeristen
enz. Ook moet de stad
fietsvriendelijker worden
door het aanleggen van
fietsroutes compleet met
duidelijke aanduidingen en
wegwijzers. Ook een goed
functionerend veilig
openbaar vervoer kan de
toegankelijkheid van de stad
in gunstige zin beïnvloeden.

Veiligheid.
Het waren Antwerps
arrondissementeel N-VA
voorzitter Rob Van De Velde

meer p. 3

Fons Duchateau

Koen Kennis

Ludo Van Campenhout
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en Hobokens
districtsraadslid
Karina Leys

die de N-VA aanpak van de
leefbaarheid en veiligheid
van Antwerpen kwamen
toelichten. Door het
toenemend
straatgeweld voelen
veel Antwerpenaren
zich min of meer,
vooral 's-avonds,
onveilig. Beste
oplossing daarvoor
is om de politie
zeer breed
aanwezig te laten
zijn in het
Antwerpse
straatbeeld, hetzij
in de combi, hetzij
op de fiets of te
voet waarbij ze
aanspreekbaar
moeten zijn zodat
burgers problemen
direct kunnen
aankaarten. Ook
moeten de
probleemwijken in
kaart gebracht worden en
daaraan dient meer
aandacht besteed te
worden. Ook de burger zelf
kan veel doen om de
veiligheid te verhogen, zegt
Karina Leys, bijvoorbeeld
door bij langere afwezigheid
de buren daarover in te
lichten. Ook de reeds
bestaande z.g.
meldingskaart zou meer en
beter geactiveerd moeten
worden zodat ook kleinere
zaken, zoals sluikstorten,
aandacht krijgen. Uiteraard
moet ervoor gezorgd
worden dat de problemen
zich niet van de ene naar de
andere wijk verschuiven.
Ook het lik-op-stuk beleid
dient verder uitgediept te
worden maar daarvoor zijn
beslissingen nodig op
federaal niveau. Een
Antwerpse instelling voor
jeugddelinquenten zou
wellicht al een stap in de
goede richting zijn.

Warme
samenleving.
Vervolgens was er een
uiteenzetting omtrent wat
N-VA wil doen in de strijd
tegen de armoede. Heikel
punt bij veel van de mensen
die beroep doen op het
Antwerpse OCMW is de
kennis van het Nederlands
en de activatie van diegenen
die zonder werk zitten.
OCMW steun is niet bedoeld
als hangmat maar als een
tijdelijk vangnet voor wie

van p. 2
het even moeilijk heeft.
Maximale begeleiding naar
werk is dus het
uitgangspunt.  Een warme
samenleving kan slechts
gecreëerd worden indien

anderstaligen zich
integreren door Nederlands
te leren, zich inzetten voor
de wijk, hun kinderen
opvoeden en naar school
sturen. Voor de
nieuwkomers is er een
inburgeringtraject waar het
leren van de Nederlandse
taal het belangrijkste is.
Indien dat wordt geweigerd
wil N-VA dat sanctioneren
hetzij door middel van
boetes, hetzij door te
korten op de uitkering.

Regularisatie.
Antwerpen is een stad met
vele nationaliteiten maar
illegaliteit kan niet meer
getolereerd worden. N-VA
ziet dan ook geen nut in de
regularisatiecampagnes
temeer deze mensen vaak
slachtoffer worden van
huisjesmelkers en vaak in
mensonwaardige
omstandigheden moeten
leven en in Antwerpen geen
toekomst kunnen
opbouwen. Het is dan ook
de taak van de diverse
overheden hen duidelijk te
maken dat hun toekomst in
een ander land ligt en niet
hier. De laatste
regularisatiecampagnes zijn
dan ook een slechte zaak
geweest voor Antwerpen en
heeft een enorm
aanzuigeffect gehad wat
financieel weegt op de
Antwerpse begroting.
Armoede kent echter geen
kleur, ook Vlamingen
zoeken steun bij het OCMW

Bart De Wever en Liesbeth Homans lezen de teksten van het
‘Antwerps volkslied’ ; Lichtjes van de Schelde

dat kansen geeft die door
de steunzoekers echter
moeten aangegrepen
worden. Om uit de armoede
te geraken is er maar een
manier en dat is werken.

SVK's.
Vlaams
volksvertegenwoordiger
Liesbeth Homans
benadrukte de rol van de
SVK's inzake betaalbaar
wonen in Antwerpen. 11%
Van de woningen op het
Antwerps grondgebied zijn
sociale woningen en N-VA
wil blijven inzetten op de
renovatie van die sociale
woningen maar wil ook de
randgemeenten wijzen op
hun verantwoordelijkheid
inzake sociaal wonen. In
een stad als Antwerpen,
maar ook elders, is de rol
van SVK's van groot belang
maar jammer genoeg
kennen de eigenaars van
woningen de voordelen niet.
Deze zijn ondermeer :
Zekerheid van de
huurinkomsten en hij kan
aanspraak maken op
tegemoetkomingen voor
bijv. energiebesparende
maatregelen, het is dus van
het grootste belang de
eigenaars bekend te maken
met de SVK's. Bovendien,
als er meer privaat
woningen door de SVK's
verhuurd worden, is het
niet nodig dat er nog meer
sociale woningen worden
bijgebouwd.

De uitsmijter.
Uiteindelijk was er dan de
toespraak waar iedereen op
had gewacht van
partijvoorzitter De Wever.

Beginnend met een woord
van dank aan alle
medewerkers die het
stadsprogramma
samenstelden, overleg
pleegden, amendementen

indienden, doorlazen en
opnieuw samenstelden
om uiteindelijk een 42
pagina's tellend
document aan de leden
voor te kunnen leggen
waarin de N-VA
zienswijze omtrent de
toekomst van de stad
Antwerpen uiteenzet.
Het product van een
groot team dat
maandenlang intensief
samenwerkte. Pas na
meer dan 10 minuten
kwam het hoge woord
eruit en maakte Bart De
Wever bekend dat hij
zich kandidaat zal
stellen voor het
burgemeesterschap van
de stad Antwerpen, wat
door de leden op luid

gejuich werd onthaald. Hij
sprak de hoop uit dat, als
N-VA inderdaad als de
sterkste uit de nakende
verkiezingen zou komen,
dan eindelijk begonnen kan
worden om de stad te
bestúren en dit na meer dan
90 jaar van dominantie door
de socialisten.

NVDR.
Dat er veel woonproblemen
zijn, weet zowat elke
politicus en dat minister
Freya Van Den Bossche haar
job niet doet, is eveneens
bekend. Tijdens de
bijeenkomst in Antwerpen
komt het over dat Liesbeth
Homans haar handen in het
vuur steekt voor de SVK’s.
Dat bewijst dat mevrouw
Homans hier , zoals Mie
Vogels en Patricia De Waele
politiek wil scoren en aan de
bevolking wijs willen maken
dat ze voor hen iets doen,
maar in feite is het
andersom. Bij de SVK’s zit
er quasi altijd iemand van
het OCMW in de Raad van
Bestuur en dan zijn we weer
vertrokken met de politieke
invloed, waardoor sommige
kandidaten bevoordeeld en
andere benadeeld worden.
Ook de Wooninspectie moet
worden gereorganiseerd, de
mogelijkheid dat zij
oordelen over elektrische
installaties moet hen
ontnomen worden.

Erik Verbeeck 


